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Az év első tanácsülését tartották Csíkszeredában, melyen az Erdélyi Magyar Néppárt képviselői –
Tőke Ervin,  Márk Dezső és Soós Szabó Klára –  nem támogatták a helyi  adókat és illetékeket
módosító határozatot, melynek értelmében az autótulajdonosok többet kell fizessenek járműveik
után.  Mivel  e  módosítást  –  a  bejöveteli  résznél  –  az  éves  költségvetés  is  tartalmazta,  ennek
voksolásánál tartózkodtak a néppártosok. A további költségvetési ügyek rendjén Soós Szabó Klára –
az alpolgármesterhez intézett kérdésében – rámutatott: nem érti, az RMDSZ miért támogatja azt a
kormányt, mely legutóbbi határozata alapján 16 millió lejtől fosztotta meg Csíkszeredát.

A  tanácsülésen  egyéb,  a  csíkszeredaiak  életminősége  szempontjából  jelentős  kérdésem  is
felszólaltak a Néppárt tanácsosai. Tőke Ervin elmondta: a tél beköszöntével komoly hiányosságok
fedezhetőek fel a városi hóeltakarítás terén, s az ezzel megbízott cég túl későn látott munkához.
Ennek eredményeként a buszmegállókban, az óvodák környékén, egyes utcákban és a parkolókban
még  mindig  hóréteg  nehezíti  a  közlekedést  –  a  járókelők  testi  épségét  is  veszélyeztetve.  A
probléma orvoslására Tőke javaslatot is tett: Csíkszeredában közel 350 személy részesül szociális
segélyben, akik nagyrésze bevethető lenne az ilyen esetekben.

Ugyancsak egy helyi problémára hívta fel a figyelmet Soós Szabó Klára, amikor figyelmeztetett:
még mindig 7-10 munkanapot kell várakoznia a szülőknek ahhoz, hogy újszülöttüknek kiállítsák a
születési bizonyítványt. Ez idő alatt azonban az újszülöttek nem rendelkeznek azokkal az alapvető
állampolgári jogaikkal, melyek az egészségügyi intézményeken belüli ellátásukat garantálja, így az
adminisztratív  nehézségek  miatt  komoly  veszélynek  vannak  kitéve.  A  problémát  a  Néppárt
tanácsosa már korábban is jelezte, most pedig – Füleki Zoltán alpolgármester válaszából – kiderült:
az anyakönyvezéssel foglalkozó osztály alkalmazottainak számát bővítették, így remélik, hogy a
Néppárt által jelzett probléma rövid időn belül megoldódik. 
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